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خبـر رئیس کمیسیون ساماندهی حاشیه نشینی  شورای شهر شیراز خبر داد ؛

افزایش سرانه فضای سبز مناطق محروم 
از  شیراز   شهر  شورای  حاشیه نشینی  ساماندهی  کمیسیون  رئیس 
هدف  محلات  و  محروم  مناطق  در  سبز  فضای  سرانه  افزایش 

شهرداری شیراز خبر داد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی 
گفت:  کمیسیون  این  هفتگی  جلسه  در  حسینی  مریم  شیراز  شهر 
اگرچه تأمین زیرساخت های خدماتی و نیازهای اولیه مناطق محروم 
از اولویت های این کمیسیون و شورای شهر شیراز است اما با توجه 

به فضای سبز مناطق حاشیه ای و محلات کم برخوردار به افزایش 
روحیه امید و خودآوری و نشاط اجتماعی کمک می کند.

به گونه ای  باید  افزود:  بر کنترل حریم شهر شیراز  تأکید  با   وی 
کمربند سبز شهر شیراز را مدیریت کرد که هم حریم شهر حفظ 
و از تعرض به آن جلوگیری شود و هم سیما و منظر شهر شیراز از 
جلوه ای مناسب سومین حرم اهل بیت و پایتخت فرهنگ سبز و هنر 

ایران اسلامی برخوردار شود.

امکان  با  احمر  هلال  جمعیت  می رود  انتظار  گفت:  فارس  استاندار 
سنجی و بررسی کارشناسی، از ظرفیت سایر دستگاه های مسئول در 
حوزه جوانان مانند اداره کل ورزش و جوانان و معاونت فرهنگی و 
اجتماعی شهرداری در راستای توسعه فعالیت های حوزه جوانان خود 

بهره حداکثری ببرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر 
استان فارس؛ استاندار فارس در دیدار با مدیر عامل و اعضای شورای 
هلال  جمعیت  کارهای  جنس  فارس  احمر  هلال  جمعیت  معاونین 
احمر را به گونه ای توصیف کرد که در صورت انعقاد تفاهم نامه با 
دستگاه های همکار مانند دانشگاه علوم پزشکی، اورژانس، مدیریت 
کیفی  تعمیق  و  کمی  توسعه  امکان  غیرعامل،  پدافند  و  بحران 

مأموریت های این دستگاه از طریق هم افزایی وجود دارد.
محمدهادی ایمانیه با اشاره به همکاری جمع قابل توجهی از جوانان 
صورت  به  احمر  هلال  جمعیت  با  نخبه  و  انگیزه  با  استعداد،  با 
داوطلبانه و استقبال جوانان از کانون های دانشجویی هلال احمر در 
انتظار  گفت:  دانشجویی،  تشکل های  سایر  با  مقایسه  در  دانشگاه ها 
بررسی کارشناسی،  و  امکان سنجی  با  احمر  می رود جمعیت هلال 
از ظرفیت سایر دستگاه های مسئول در حوزه جوانان مانند اداره کل 
ورزش و جوانان و معاونت فرهنگی و اجتماعی شهرداری در راستای 

توسعه فعالیت های حوزه جوانان خود بهره حداکثری ببرد.
ایمانیه با اشاره به پیشنهادات مدیر عامل، مسئول دفتر نمایندگی ولی 

فقیه و معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر فارس و نیز رئیس 
شعبه لامرد این جمعیت، از موافقت خود با این پیشنهادات خبر داد 
و افزود: در صورت تفاهم استانی جمعیت هلال احمر با دستگاه های 
برای  احوال  از جمله دانشگاه علوم پزشکی و سازمان ثبت  متناظر 
بر  مبتنی  و  لزوم  حد  در  جمعیت  کادر  نجاتگران  درمانی  مداخله 
دانش و مهارت در زمان امدادرسانی به حوادث و نیز ثبت هوشمند 
وقوع  زمان  در  جمعیت  امدادی  خدمات  از  وران  بهره  مشخصات 
بحران ها، مرحله تأیید کشوری این پیشنهادات را از طریق وزارت 

خانه های مربوطه پیگیری خواهد نمود.
نماینده عالی دولت در استان فارس همچنین از ارائه پیشنهاد خود به 
رئیس جمعیت هلال احمر کشور در زمینه نحوه استفاده مشترک از 
سود حاصل از فروش املاک جمعیت که بنا بر قانون پس از انقلاب 
در اختیار دانشگاه های علوم پزشکی قرار گرفته است و هم اکنون 
کاربری درمانی ندارد، خبر داد و اظهار کرد: آمادگی خود را برای 
این  از  دفاع  و  احمر  عالی جمعیت هلال  شورای  جلسه  در  حضور 

پیشنهاد، به رئیس جمعیت هلال احمر اعلام نموده ام.
در ابتدای این دیدار مدیر عامل جمعیت هلال احمر فارس به ارائه 
گزارش فعالیت های این جمعیت در هفته هلال و نیز تشریح رئوس 

مهم عملکرد جمعیت استان در سال 1400 پرداخت.
جریان  در  امدادی  عملیات   1500 حدود  انجام  از  درویشی  حسین 
و  عملیاتی  نیروهای  توسط  گذشته  سال  در  مختلف  حوادث  وقوع 
درصدی   7 رشد  رقم  این  گفت:  و  داد  خبر  جمعیت  این  امدادی 
عملیات های امدادی جمعیت هلال احمر فارس هم سنجی با سال 99 
را نشان می دهد.درویشی همچنین به پروژه های عمرانی سه سال اخیر 
از جمله توسعه مرکز ارتوپدی فنی جمعیت استان، توسعه انبارهای 
ادامه  بین شهری اشاره کرد و  امداد و نجات  امدادی و پایگاه های 

داد: فرآیند خدمت با قوت و بیش از گذشته ادامه خواهد داشت.
در این جلسه معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس ضمن 
طرف  از  فارس،  احمر  هلال  جمعیت  عملکردی  گزارش  استماع 
این جمعیت   انعقاد تفاهم نامه های  استاندار فارس مسئولیت پیگیری 

با سایر دستگاه های همکار را بر عهده گرفت.

استاندار فارس مطرح کرد؛ عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون گردشگری:

دبیرخانه شورای عالی
 گردشگری و زیارت استان به اتاق بازرگانی 

فارس واگذار شود

 با حضور معاون پیشگیری از معلولیت های بهزیستی کشور 
برگزار شد؛

افتتاحیه برنامه کشوری غربالگری بینایی 
کودکان ۳ تا ۶ سال در فارس

شهردار شیراز مطرح کرد؛

بیشترین هزینه های خط ۲ مترو، هزینه احداث ایستگاه است

رئیس شورای شهر شیراز:

ما می خواهیم شیراز را به حق و جایگاه 
واقعی خود برسانیم

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس خبر داد؛

تشکیل شش کمیته ذیل قرارگاه 
مردمی و عادلانه کردن یارانه ها

مردم  ترافیکی  فرهنگ  تغییر  شاهد  امروز  گفت:  شیراز  شهردار 
هستیم که باید با تمهید و انجام طرح ترافیک زوج و فرد در یک 
ناوگان حمل ونقل عمومی  از  استفاده  بازه زمانی مشخص و ترویج 

کنترل ترافیک را انجام دهیم.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
یاوران  مرکزی  کمیته  نشست  در  اصنافی  احسان  سید  شیراز، 
محلات  شورای  یاوران  حضور  با  که  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
اظهار کرد:  و  اشاره  عوارض  افزایش  مبحث  به  شد  برگزار  شیراز 
قانون گذار، عوارض شهری را در اختیار شوراها قرار داده و مبنای 
محاسبه آن قیمت روز و منطقه بندی شده املاک اعم از قیمت هر 
متر سرقفلی مغازه، آپارتمان و زمین بر اساس نظر کارشناس رسمی 

دادگستری و نهایت تا سقف 50 درصد است.
بحث  در  که  کرده  مکلف  را  شهرداری  قانون،  اینکه  بیان  با  وی 
این اساس  بر  افزود:  یا قیمت آن را وصول کند  تفکیک زمین و 
دفترچه هایی توسط کارشناسان رسمی دادگستری تنظیم و به اطلاع 

عموم می رسد.
جاری  سال  در  ماده  این  کرد:  بیان   14 ماده  به  اشاره  با  اصنافی 
پرواز نکرده است، این ماده در مورد باغ های مشجر متراکمی است 
به  این منحصر  اجازه ساخت 10 درصد داده می شود و  که در آن 
مناطق خاصی است که قیمت زمین نیز بالاست که در سال گذشته 
تعداد پرونده های ماده 14، در حدود 10 عدد بوده که اصلًا در قبال 

پرونده های دیگر به حساب نمی آید.
امروز شاهد تغییر فرهنگ ترافیکی مردم هستیم

ترافیک و  به مشکلات  اشاره  با  ادامه  ارشد شهری شیراز در  مدیر 
تغییر مدل حمل ونقل کلان شهر شیراز همانند دیگر شهرها به دلیل 
کرونا بیان داشت: امروز شاهد تغییر فرهنگ ترافیکی مردم هستیم 
که با افزایش خودروهای تک سرنشین، معضل ترافیک را به وجود 
انجام طرح ترافیک زوج و فرد در یک  با تمهید و  باید  آورده و 
بازه زمانی مشخص و ترویج استفاده از اتوبوس و ناوگان حمل ونقل 

عمومی کنترل ترافیک را انجام دهیم.
معضلات  به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  اصنافی 
خودروهای  تردد  معبر  کمربندی  گفت:  شیراز  جنوبی  کمربندی 
سنگین است و نمی شود آن را به خیابان شهری تبدیل کرد؛ چراکه 

»عبورکامیون  تابلوی  نصب  شهرداری  اقدام  اولین  این صورت  در 
ممنوع« است.

شهردار شیراز با اشاره به وضعیت موجود و آسیب شناسی آن گفت: 
یکی از معضلات این کمربندی، ایجاد دسترسی های عمودی از هر 
محله به آن است که باید با کندروهای ایجاد شده، این دسترسی ها 

را ایمن سازی کرد.
کمربندی  این  در  تقاطع  و  دوربرگردان  ایجاد  به  اشاره  با  اصنافی 
و  شهرداری  برعهده  تقاطع  سه  موضوع،  این  برای  کرد:  بیان  نیز 
سه تقاطع برعهده وزارت راه بوده که شهرداری دو تقاطع شهیدان 
یغمور و رودکی را ساخته و تنها تقاطع نواب باقی مانده، اما وزارت 
راه هیچکدام از سه تقاطع که برعهده داشت را نساخته است که طبق 
آخرین پیگیری، مقرر شده وزارت راه تقاطع سفیر و قائم را در سال 

جاری آغاز کند.
اصنافی در ادامه سخنان خود به وضعیت خطوط مترو اشاره و بیان 
کرد: زمان توقف در ایستگاه های خط یک به طول ۲4.5 کیلومتر به 

1۳ دقیقه رسیده است.
بیشترین هزینه های خط ۲ مترو، هزینه احداث ایستگاه است

به گفته مدیر ارشد شهری شیراز؛ بیشترین هزینه های خط ۲ مترو، 
سازه  که  است  این  بر  سیاست  که  است  ایستگاه  احداث  هزینه 
و  روکش  را  آن  روی  و  کرده  تمام  را  عدالت  و  دولت  ایستگاه 

آسفالت کنیم که مزاحمتی برای شهروندان نداشته باشد.
نهایت  یا  امسال  پایان  برای  کرد  امیدواری  ابراز  شیراز  شهردار 
قهرمانان،  ایستگاه  سه  دادیم،  که  تغییری  این  با   140۲ اردیبهشت 

امیرکبیر و امام حسین )ع( بهره برداری شود.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس خبر داد؛

1400 مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس گفت: هکتار زمین با 
مالکین بخش خصوصی و دولتی در شهرهایی که زمین دولتی وجود 
ندارد جهت اجرای نهضت ملی مسکن توافق شده است و در حال 

سیر مراحل قانونی است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه 
و شهرسازی استان فارس، محمودرضا طالبان در جلسه بررسی آخرین 
اقدامات اجرای طرح نهضت ملی مسکن در استان فارس گفت: استان 

فارس اولین استان کشور در بحث توافق با مالکین است.
وی اضافه کرد: در شهرهای شیراز، مرودشت، فسا، کازرون، جهرم 
که زمین دولتی جهت اجرای طرح بزرگ نهضت ملی مسکن وجود 
نداشته با تشکیل گروه جهادی توافق با مالکین توانسته ایم در مدت 
کوتاهی زمین های مورد نیاز این طرح را با مالکین در مرحله توافق 

برسانیم.
دبیر شورای مسکن استان فارس خاطرنشان ساخت: 416۲58 نفر ثبت 
نام کرده ایم که بیشترین تعداد مربوط به شهرهای شیراز، مرودشت، 

جهرم و فسا بوده است.


